
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2016:82) av Jonas 
Naddebo (C) om den krisartade råttsituationen i 
Stockholm 

Jonas Naddebo har interpellerat om situationen med råttor i Stockholm. 

Som tidigare känt beror läget på att kemikalieinspektionen inte tillåter oss 

att använda det effektivare bekämpningsmedel som tidigare använts. 

Staden har ansökt om dispens hos kemikalieinspektionen för detta, men 

beslut är ännu inte fattat. 

 

Vi ökar nu antalet så kallade betongstationer. Det är en låda med råttgift 

tillverkad i betong. Dessa placeras ut på strategiska platser där det är 

problem med råttor och flyttas sedan efterhand som behov uppstår på 

andra platser. Under första kvartalet 2017 kommer vi ha 600 stationer mot 

i dag 450 stycken. 

 

Vi har satt in extra tömning av papperskorgar på Norrmalm och 

Södermalm. Vi kommer även under hösten byta ut en del korgar till större, 

från 60 liter till 180 liter. Pengar inom avdelningen för stadsmiljö har 

omfördelats för att täcka in åtgärderna ovan. Det är även viktigt att 

fastighetsägare agerar om det förekommer råttor i fastigheter eller på 

kvartersmark då staden endast ansvarar för park och gatumark. 

 

En av de viktigaste faktorerna i nuläget är om staden får dispens för att 

använda de gift som tidigare användes för bekämpning. Staden samverkar 

även med de kommunala bostadsbolagen, SISAB, föreningen 

Fastighetsägarna och stadsdelsnämnderna. Vi bevakar ständigt marknaden 

efter nya effektiva metoder. Det ingår även i kontraktet med entreprenören 

om omvärldsbevakning, med fokus på metoder och preparat.  

 

 

 

Stockholm den 12 oktober 2016 

 

Daniel Helldén 

 

 


